
OBČINA SEMIČ 
 

Z A P I S N I K 
 

seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila v torek, 25.09.2012, s pričetkom ob 18. 
uri v sejni sobi Občine Semič. 
 
Prisotni:  
Sergej Čas, Matija Hudak, Damjana Simonič, Marjeta Lipar, Beti Pintarič, Sonja Ličen Tesari 
in Mateja Kambič (pri obravnavi predloga Poročila o izvrševanju proračuna Občine Semič v 
prvenm polletju leta 2012 in predloga Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 
2012 – prva obravnava).  
 
Predlog Poročila o izvrševanju proračuna Občine Semič v prvenm polletju leta 2012 in 
predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2012 – prva obravnava sta 
Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj obravnavala skupaj. 
 
Dnevni red: 
1. Obravnava gradiva 15. redne seje Občinskega sveta Občine Semič 
2. Razno  
 
Sejo je pričela direktorica občinske uprave Mateja Kambič. 
 
K 1. točki dnevnega reda: 

1. Obravnava predloga Poročila o izvrševanju proračuna Občine Semič v prvem 
polletju leta 2012 

Uvodno obrazložitev predloga je podala Mateja Kambič. 
Ni bilo razprave. 
 

2. Obravnava predloga Odloka o  rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2012 
– prva obravnava 

Uvodno obrazložitev predloga je podala Mateja Kambič. 
Razprava:  

- A. Horvat: kaj pomeni zamik gradnje ČN Semič?  
- F. Movern: v kakšnem obsegu se bo preplastila cesta v Stranski vasi? 
- P. Štukelj: kdaj se bo bo opravil preračun cene programa vrtca? Predlaga, da se cene 

ne znižuje, ampak, da se vanjo všteje razširjen program. 
- A. Horvat: predlaga postavitev ograje pred dozidanim delom vrtca. 
- S. Čas: kako napreduje projekt povezovalne ceste do OŠ Semič (s tem tudi zaprtje 

ceste ob vrtcu!)? 
                                                                                                            

Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Semič, da sprejme 
predlagani rebalans proračuna Občine Semič za leto 2012. 
 

3. Obravnava zapisnika 14. redne seje in 2. izredne seje občinskega sveta 
Ni pripomb. 
 

4. Obravnava poročila o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine 
Povezovalna cesta do OŠ Semič: če ni možno dogovoriti odkup potrebnega zemljišča, začeti 
s postopkom razlastitve. 
Uradni prostor za poročne slovesnosti: naj ostane v muzejski hiši, s tem se omogoči trženje 
prostorov v Kulturnem centru Semič. 
 



5. Izdaja soglasja k ceni storitve pomoč družini na domu v Občini Semič 
Uvodno obrazložitev predloga je podala S. Ličen Tesari. 
 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Semič, da izda 
soglasje k predlagani ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu. 
 

6. Analiza reorganizacije poslovanja Kulturnega centra Semič 
Uvodno obrazložitev je podala Beti Pintarič. 
Razprava: 

- M. Hudak: sedanja oblika organiziranosti je najprimernejša, saj omogoča prijavo na 
razne razpise; nujno več aktivnosti trženja prostorov, 

- S. Čas: več aktivnosti na področju mladinskih dejavnosti. 
   
Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se organizacijska oblika KC Semič ne 
spreminja. 
 

7. Obravnava Poročila o izvedbi notranje revitije Občine Semič za leto 2011 
Uvodno obrazložitev je podala Beti Pintarič. 
Ni bilo razprave. 
 

8. Poročilo o razdelitvi sredstev za kulturne, športne, humanitarne in programme v 
turizmu ter programme drugih društev za leto 2012 

Uvodno obrazložitev je podala S. Ličen Tesari. 
Ni bilo razprave. 
 

9. Vloge in pritožbe 
M. Hudak je odbor seznanil s predlogi Komisije za vloge in pritožbe v zvezi s podanimi 
vlogami. 
 

10. Obravnava predloga za podelitev plakete Občine Semič v letu 2012 
S. Ličen Tesari je odbor seznanila s predlogom Komisije za podeljevanje priznanj v zvezi s 
podelitvijo plaket Občine Semič v letu 2012. 
 

11. Pobuda staršev učencev prvega rezreda OŠ Belokranjskega odreda Semič za 
financiranje razširjenega programa dela vzgojiteljice za dodatno eno šolsko uro 
na dan 

Po razpravi odbor ugotavlja : 
- ker je financiranje vzgojiteljice tedensko 20 ur odobreno iz državnega proračuna, 

dodatno financiranje iz občinskega proračuna ni potrebno, 
- presoja odločitve vodstva šole glede števila oddelkov prvega razreda je na osnovi 

Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja v pristojnosti 
Ministrstva za izobraževanje, znanost, kulturo in šport. 

 
K 2. točki dnevnega reda: 
Ni bilo razprave. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20. uri. 
 
 
Zapisala                                                Predsednik Odbora za družbene dejavnosti 
Sonja Ličen Tesari                                                     Sergej Čas 
                                                                                              


